
SEJA OBČINSKE SKUPSCINE

Referendum razpisan
Delegati vseh treh zborov občinske skupščine so

soglasno sprejeli sklep o razpisu referenduma za samoprispevek

Zbor združenega dela ob-
činske skupSčine se je 27. ok-
tobra sesbal na 24. seji, abor
krajevnih skupnosti in druž-
benapolitični 2(bor pa na 26.
seji. Vsi trije zbori so naj-
prej zasedald skuipno, nato pa
so nadaljevaM delo na lode-
nih sejah.

Uvodoma je predsednik ob-
činske konferenoe SZDL Be-
žigrad JoSko Pirnar predla-
gal, da občinska skupšfiina
aprejme sklep o,raapisu refe-
renduma za uvedbo samopri-
spevka na obmodju naše ob-
6ine. Po krajši razpravi sode-
legati vseih breh zborov na lo-
lenem glasovanju soglasno
podprli predlog ter tako spre-

. Jeli sklep o razpisu referen-
1 duma za uvedbo samopri-
spev.lca II. tia otaiočju oboi-

ne Bežigrad. Ob|tem je pred-
sednik skupščdne JanezRigler
dejal:

»S sklepom, ki smo ga da-
nes sprejeli, prehajamo v no-
vo fazo sajnoupravljanja In
konkretizacije ustavnih spre-
memb, ko se ljudje neposred-
no dogovarjajo o določenih
problemto, odločajo, financi-
rajo in tudi kontrolirajo, kam
gredo sredstva, kl jdh prispe-

SEJA SZDL
Občinska konferenca Socia-

listične zveze Bežigrad se bo
v ponedeljek, 15. novembra,
sestala na 3. seji. Poglavitna
točka dnevnega reda bo ana-
Mza priprav na referendum
za uvedbo samoprlapevka
II.

vajo. S sprejemom sklepa o
razpisu referenduma za dni-
gii samoprispevek smo doka-
zali, da smo delovni ljudje
Ljubljane pripravljenl izvaja-
ti začrtano politiko samoup-
ravljanja v Ljubljani in da
smo pripravljeni razvijati na-
šo samoupravno družbo. Za-
to pozavam vse delegate in
preko njih vse delegacije, da
na dan referenduma z druž-
benopoLitičnimi organizacdja-
mi v krajevnih skupnostih 6o-
prinesemo svoj delež k novi
obdinl, Ljubljani in Jugosla-
viji.ft

Nato so delegati soglasno
sprejeli še družbeni dogovor
o sofinanoiranju enotinega
programa gradnje osnovnih
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šol, vzgojnovarstvenih zavo-
dov, zdravstvenih objektov
(osnovna zdravstvena mreža)
in domov za starejše občane.

Podpredsednik izvršnega
sveta obftinske skupSfidne,
Henrik Hvastja, je v tretji
todfci dnevnega reda sprego-
voril o predlogu dogovora o
temeljih politike splošne po
rabe v letih 1976—1980. Po-
udaril Je, da se bo splošna
poraba v srednjeročnein raz-
dobju povefievala počasneje
kot dmžbeni proizvod, kar bo
ob podobni tendenci skupne
porabe omogočilo združene-
mu delu lažje planiranje in
s tem reševanje svojega druž-
benoekonomskega položaja.
Dokument predvideva dosled-
nost pri oblikovanju splošne
porabe, saj bodo v občinskih
proračunih zagotovljena zgolj
sredstva za državno upravo,
družbenopolitične organizaci-
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je, za kritje funkcdonalBih
stroSkov in deloma za uve-
ljavljanje delegatskega siste
ma v krajevnih skupnostih.
Tretje pomembno določilo do-
govora pa opredeljuje davčno
politiko, kj jo bodo uskladili
z našo ustavno ureditvijo. Ta
dokument — delegati so ga
soglasno podprll — bo omo-
gočil, da bo obfiina skladno

s sprejetim družbenim pla-
nom lahko nemoteno aprav-
ljala svoje funkcije.

Predstavnik Ljubljanskega
urbanističnega zavoda dr. Bo-
ris Gaberščik je spregovoril
o osnutku dogovora občin
ljubljanske regije o skupnih
vprašanjih družbenega razvo-
ja do leta 1980. Glavni na-

men dokumenta je vzpodbu-
diti odgovame, ki bi meclob-
činsko scxlelovunje še i*bolj-
šali in ga povzdignili na viš-
jo organizacijsko in vsebin-
sko raven. Dogovor občin
ljubljanske regije naj pred-
vsem usmerja v regionalno
dogovarjanje o skupnih vpra-
šanjih razvoja, zato ga bodo

občine sanvo sprejele, oe pa
podpisale.

Članica izvršnega sveta ob-
činske skupščine Marinka Ri-
barič je delegatom razložila
vsebino osnutkov dveh po-
membnih dokumentov: d r u i
benega dogovora o urejanju,
vzdrževanju m varstvu spo-
menikov, spominskih plošč in
drugih obeležij NOB in so-
cialistidne revolucije ter po-
stavljanju novih na območju
ljubljanskih občin ter družbe-
na dogovor o gradnji, ureja-
nju in vzdrževanju Aleje spo-
minov in tovarištva. Ob tem
je posredovala delegatom tu-
di mnenja izvršnega sveta,
naj o osnutkih obeb. dogovo-
rov razpravljajo in jih potem
posredujejo v javno obravna-
vo do 15. novembra.

Delegati vseh treh zborov
so nato sejo nadaljevali na
lofienih sejah.


